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Kaymakam Gün, muhtarlarla buluştu
Ardahan’ın Göle ilçesinden Tirebolu’ya atanan Kaymakam 

Cevat Gün, ilçedeki muhtarlarla biraraya geldi.
Dumlupınar İlkokulu Salonunda gerçekleşen toplantıya, köy 

ve mahalle muhtarlarıyla birlikte İlçe Milli Eğitim Müdürü İbrahim 
Yılmaz, İlçe Tarım ve Orman Müdürü İbrahim Gencan ve İlçe 
Özel İdare Müdiresi Hamdiye Öztürk de katıldı.

Toplantıda, muhtarlara seslenen Kaymakam Gün, ilçe halkı-
nın ve köylerin sorunlarını birlikte çözeceklerini belirtti.

Kaymakam Gün, “Tirebolu’da hizmetleri birlikte yürüteceğiz. 
Mahallelerimizin ve köylerimizin sorunları için birlikte çözüm yolu 
bulacağız ve yasalara uygun şekilde hareket edip sıkıntıları birlikte 
gidereceğiz” dedi.

Kaymakam Gün, yeni görev yeri olan Tirebolu’yu çok güzel 
bulduğunu ve muhtarlarla sık sık bir araya gelmek istediğini de 
sözlerine ekleyerek, kendilerine başarılar diledi.

Fındık üreticisinde fiyat sevinci
ındık üretilen illerin milletvekillerinden oluşan 

FTBMM Fındık Çalışma Grubu adına açıklama 
yapan Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Mil-

letvekili Cemal Öztürk, "Fındık üreticilerimiz açıklanan fi-
yattan çok memnun, adeta çifte bayram sevinci yaşı-
yor" dedi.

Öztürk, fındık üretilen Giresun, Trabzon, Ordu, Sam-
sun, Düzce, Zonguldak, Bolu, Sakarya ve Kocaeli illeri-
nin milletvekillerinden oluşturulan TBMM Fındık Çalışma 
Grubu adına açıklama yaptığını söyledi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın, 2020 yılı 
fındık alım fiyatlarını açıkladığını dile getiren Öztürk, fi-
yatların, 50 randıman Giresun kalite kabuklu fındık için 
22,5 lira, 50 randıman levant kalite kabuklu fındık için 
ise 22 lira olarak belirlendiğini hatırlattı.

Fındık alım fiyatına mazot, gübre desteği, tarım si-
gortası, iyi tarım desteği ve alan bazlı destekler de 

ilave edildiğinde 2 liranın üzerinde bir fiyatın daha ek-
lendiğini, böylece fındık fiyatlarının 25 lirayı bulduğu-
nu ifade eden Öztürk, "TBMM Fındık Çalışma Grubu 
olarak açıklanan fiyat ve destekler için Cumhurbaş-
kanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'a minnet ve şük-
ranlarımızı sunuyoruz." diye konuştu.

Hükümetin, her yıl olduğu gibi bu yıl da beklentileri 
karşıladığını ve gereğini yaptığını vurgulayan Öztürk, 
"Fındık üreticilerimiz açıklanan fiyattan çok memnun, 
adeta çifte bayram sevinci yaşamaktadır. Şimdi sıra 
üreticimizdedir. Üreticimiz de fındığı erkenden yani 
tam olarak olgunlaşmadan toplamayarak, iyi kuru-
tarak, mecbur kalmadıkça emanete vermeyerek fın-
dığına sahip çıkmalı ve açıklanan fiyatların üzerinde 
bir fiyatla ürününü değerlendirmelidir. Böylece fındık-
tan hem üreticimiz hem de Türkiye kazançlı çıkacak-
tır." ifadelerini kullandı. (Devamı 2'de)

Ünlü’den Mimiroğlu
 ailesine ziyaret

Gi re sun Va l i s i  Enver 
Ünlü’nün eşi Sema Ünlü, Şehit 
Polis Memuru Murat Mimiroğ-
lu'nun anne ve babasına zi-
yarette bulundu.

Kilis’e Suriye toprakların-
dan atılan roketlerin imhası sı-
rasında şehit olan Tirebolulu 
Polis Memuru Murat Mimiroğ-
lu’nun, annesi Fatma ve ba-
bası Mustafa Mimiroğlu’nu zi-
yaret eden Ünlü, aileye baş-
sağlığı dileklerinde bulundu.

Şehit ailelerinin, herkesin 
kalbinde özel bir yere sahip ol-
duğunu belirten Ünlü, bugü-
ne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da her zaman onların 
yanında olmaya devam edi-
leceğini söyledi.

Demir görevine başladı
Güce Kaymakamı Şahin Demir, ilçeye 

gelerek görevine başladı.
Kaymakam Demir, yaptığı açıklamada, 

Güce ilçesinde görev yapacak olmaktan 
mutluluk duyduğunu söyledi.

Önceliğin vatandaşa ve millete hizmet 
etmek olduğunu belirten Demir, şöyle ko-
nuştu:

"Bu güzel ilçede bulunma ve halkımıza 
hizmet etme imkanı bulduğum için kıvanç 
duymaktayım. Görev sürem boyunca va-
tandaşlarımızın mutlu huzurlu yaşamaları ve 
sorunlarını çözme konusunda elimden 
gelen tüm gayreti göstereceğim."

Demir, kapısının her zaman Güce halkı-
na açık olduğunu sözlerine ekledi.Tatlı: “Üreticinin 

beklentileri 
karşılandı”

Adalet ve Kal-

kınma Partisi Gi-

resun İl Başkanı 

Kenan Tatlı, fındık 

üreticilerine bere-

ketli bir sezon di-

leyerek, Cumhur-

başkanı Recep 

Tayyip Erdoğan ta-

rafından açıkla-

nan taban fiyatın 

hayırlı olmasını di-

ledi. (2'de)

 Fındıkta düşük verim
 kârları da düşürüyor

Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO), yayımladığı rapor-
da Türkiye'de verimliliğin düşük seviyede olmasının, 
fındıkta kârlılığı da olumsuz etkilediğini belirtti.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafın-
dan TMO'nun fındık alım fiyatı kamuoyuna duyurulur-
ken kurum, hasat dönemi yaklaşan fındıkta alım ha-
zırlıklarına başladı.

Kurum tarafından hazırlanan Fındık Sektör Rapo-
ru'nda, sektörde yaşanan sorunlar ve çözüm önerile-
rine yer verildi. (Devamı 2'de)
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(Baştarafı 1'de)
Öztürk, fındık üretilen illerin milletvekilleri 

olarak üreticilere her zaman destek olan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan ile Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Fındık Çalış-
ma Grubu'nu oluşturan milletvekilleri ve sa-
hada alım sürecini yürütecek Toprak Mah-
sülleri Ofisi çalışanlarına teşekkür etti.

Bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra 
da fındık üreticilerinin yanında olmaya 
devam edeceklerini belirten Öztürk, açıkla-
nan fındık fiyatlarının Türkiye'ye, üreticilere, 

fındık sanayicilerine ve ihracatçılara hayırlı 
ve bereketli olmasını temenni etti.

KARA: “ÇİFTÇİNİN VE ESNAFIN BEK-
LENTİLERİ KARŞILANMIŞTIR”

Giresun Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birli-
ği Başkanı Ali Kara da yaptığı açıklamada, 
“Fındık fiyatı çiftçinin ve esnaf sanatkârları-
mızın beklentilerini karşılamıştır” dedi.

Kara, açıklamasında, fındık fiyatının ha-
sada başlayacak olan çiftçilere hayırlı ol-
masını dileyerek, şunları belirtti:

“Fındık fiyatının erken açıklanmış olması, 

üretici açısından olumlu bir durumdur. Açık-
lanan fiyatlar sonrasında fındık üreticileri 
memnun etmiştir. Bu fiyatların çiftçimizin bek-
lentilerini karşılamış olması bizleri de çok 
memnun etmiştir. 

Fındık taban fiyatımızın belirlenmesinde 
emeği geçen başta Sayın Cumhurbaşkanı-
mız olmak üzere ilimiz ve bölge milletvekilleri-
mize esnaf ve sanatkârlarımız adına teşekkür 
ediyorum. 

Açıklanan fiyatların tüm fındık üreticimize 
hayırlı olmasını diliyorum.”

Fındık üreticisinde fiyat sevinci

Tatlı: “Üreticinin 
beklentileri 
karşılandı”

(Baştarafı 1'de)
Tatlı, yaptığı açıklamada, 2002 yılından bu 

yana, hep fındık üreticisinin yanında olduklarını ve 
olmaya devam ettiklerini ifade ederek, dolar ba-
zında fındık fiyatını hiçbir zaman 3 doların altına dü-
şürmediklerini, güçlü alıcılar karşısında üreticinin 
hak ve hukukunu koruduklarını dile getirdi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan tarafından Giresun ka-
lite yağlı fındık için kilogramda 22,5 lira, levant kalite 
için kilogramda 22 lira taban fiyat açıklandığını ak-
taran Tatlı, “Fındık ilimiz, bölgemiz ve ülkemiz için 
son derece değerli bir tarım ürünüdür. Yıllık ortala-
ma ülkemize 2,2 milyar dolar döviz girdisi sağlayan 
fındığın değerini AK Parti hükümeti olarak çok iyi bil-
mekteyiz” dedi.

Tatlı, “Hükümetimiz bu sene de beklentileri karşı-
lamış, atması gereken adımları atmış ve gereğini 
yapmıştır. Fındık üreticisine her zaman destek olan 
Sayın Cumhurbaşkanımız başta olmak üzere, Tarım 
ve Orman Bakanımız Bekir Pakdemirli, AK Parti 
Genel Başkan Yardımcımız Nurettin Canikli, Fındık 
Çalışma Grubu’nu oluşturan milletvekilimiz Cemal 
Öztürk, Milletvekillerimiz Kadir Aydın, Sabri Öztürk ve 
bölge milletvekili arkadaşlarımıza teşekkür ediyo-
rum” açıklamasında bulundu.

 Fındıkta düşük verim kârları da düşürüyor 
mamulleri tüketiminin artırılması 
amacıyla tüketici odaklı üretim 
modellerinin devreye alınması 
gerekiyor.

LİSANSLI DEPO TEŞVİK EDİLMELİ
Fındıkta depo altyapısının ol-

maması da sorun olarak öne çıkı-
yor. Bu kapsamda lisanslı depo-
culuğun aktif hale getirilmesi için 
tüm kurum ve kuruluşların teşvik 
edilmesi önem taşıyor.

Lisanslı depoculuğun yaygın-
laşmasıyla güvenli, sigortalı ve 
sağlıklı depolama imkanı sağla-
nacak ve bu durum, üreticileri 
daha kaliteli ürün üretimine yön-
lendirecek.

Üretici ürününü, fiyatların en 
yüksek olduğunu düşündüğü dö-
nemde satma imkanı bulacak ve 
böylelikle fındığın değerinden sa-
tışının sağlaması gibi birçok 
avantaj yaratılacak.

Sektör tarafından üretilen tam 
ve yarı mamul ürünler için gerekli 
Ar-Ge, reklam ve pazarlama fa-
aliyetlerine önem verilmesi, üreti-
len ürünlerin yurt içi ve yurt dışında 
tanıtımına yönelik promosyon fa-
aliyetleri artırılarak sürdürülmesi ve 
işlenmiş ürünlerde Türk fındığının 
öne çıkarılarak markalaşma yolu-
na gidilmesi gerekiyor.

(Baştarafı 1'de)
AA muhabirinin rapordan yap-

tığı derlemeye göre, dünyanın en 
büyük fındık üreticisi konumunda-
ki Türkiye'de, verimliliğin düşük se-
viyede olması, kârlılığı da olum-
suz etkiliyor.

Birim alandan daha fazla ve 
kaliteli ürün elde etmek için ve-
rimliliğin ön planda tutulduğu re-
kabetçi ve sürdürülebilir fındık tarı-
mı uygulanması ve fındıkta verim 
ve kalite için iyi tarım uygulama-
larının geliştirilmesi gerekiyor.

Üretim alanlarının genişleme-
siyle iklim koşullarına bağlı olarak 

arz fazlası sorunu da gündeme 
gelebiliyor. Fındıkta ihracat gelirini 
artırmak için fındık girdisi ve 
katma değeri yüksek olan sanayi 
ürünleri için yatırım yapılması 
önem taşıyor.

ÜRETİCİ ETKİLENİYOR
Fındık üreticilerinin önemli 

kısmı büyük kentlerde ikamet 
ederken bu durum fındık bahçe-
lerinin bakımsız olmasına, zararlı-
larla mücadele edilmemesine, 
üretimde kalitenin ve verimin düş-
mesine neden oluyor.

Ayrıca bu üreticiler, hasat edi-
len ürünlerini kısa sürede ve bek-

letmeden düşük fiyatlarla piyasa-
ya arz ediyor. Bunun sonucu ola-
rak piyasada yüklü miktarda fındık 
arzı oluşuyor, bu da fiyatların düş-
mesine sebep oluyor.

Bu durum, geçimini sadece 
fındıktan sağlayan üreticileri etkili-
yor. Gerçek üreticinin aleyhine 
oluşabilecek şartların ortaya çık-
masının engellenmesi amacıyla 
destekleme sistemlerinin fındığı 
yan gelir olarak görenler yerine, 
gerçek üreticilerin lehinde olacak 
şekilde düzenlenmesi gerekiyor.

Üretim yapılan arazi lerin, 
başta miras yoluyla olmak üzere 
çeşitli sebeplerle daha küçük par-
çalara ayrılması, fındık üretimin-
de verimlilik ve etkinliği olumsuz et-
kiliyor.

Fındık için mevcut potansiyel 
pazarların çoğaltılması ve hedef 
ülke odaklı pazar araştırmaları ya-
pılması öneriliyor. Yeni pazarlara 
yönelik tanıtım faaliyetlerinin artı-
rılması, ülkelere göre farklılaştırıl-
ması ve çeşitlendirilmesi önem ta-
şıyor.

Türkiye'de fındık tüketimi ço-
ğunlukla çerezlik olarak gerçekle-
şirken fındık yağı, fındıklı çikolata, 
fındık kıyması ve diğer mamullerin 
tüketiminin artırılması, fındık ve 

Bölgede turizm bilinci gelişti
Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı Ahmet Misbah De-

mircan, Bakanlığın en büyük hedefinin, geleneksel müş-
terilerini edindiği piyasalara güven vermek olduğunu 
söyledi.

Demircan, Giresun Kalesi'ndeki incelemelerinin ar-

can, sağlık anlamında iç güvenliği 
alarak sürecin nasıl yönetilebileceği-
ne bakıldığına işaret etti.

Demircan, bu konuya odaklanıldı-
ğını, özellikle Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy'un konuya ilişkin 
dünya trendlerini çok iyi takip ettiğini 
söyledi.

Türkiye'nin önünün açık olduğunu 
belirten Demircan, "İnşallah yeni sürp-
rizlerle karşılaşmayız ve bu trendimizi 
toparlayarak 2021'e varmış oluruz." 
dedi.

Demircan, Türkiye'nin her bölgesi-
nin dünyadaki ayrı bir pazara hitap et-
tiğine dikkati çekerek, çok soğuk ülke-
lerden gelenlerin güney sahillerini, 
sıcak ülkelerden gelenlerin ise daha 

dından açıklamalarda bulundu.
Yerel yöneticilerin heyecanla 

şehre artı değer katmak için bir dizi 
proje gerçekleştirdiğini dile getiren 
Demircan, bakanlık olarak yapılabile-
cekleri yerinde görmek ve süreci takip 
etmek için kente geldiklerini ifade etti.

Demircan, dünyada yeni tip koro-
navirüs (Kovid-19) salgınının nereye 
evrileceği konusunda tereddütler ya-
şandığını, tüm dünyada olduğu gibi 
Türkiye'de de turizm sektörünün bu sü-
reçten çok olumsuz etkilendiğini be-
lirtti.

Kültür ve Turizm Bakanlığının en 
büyük hedefinin, geleneksel müşteri-
lerini edindiği piyasalara güven ver-
mek olduğunu vurgulayan Demir-

serin ve yeşil olduğu için Karadeniz'i tercih ettiklerini 
dile getirdi.

Türkiye'nin her tarafının ayrı bir cennet olduğunu 
vurgulayan Demircan, "Önemli olan altyapısıyla, üst-
yapısıyla, servisiyle, hizmetiyle bunları verebilecek nok-
taya gelmiş olmak." diye konuştu.

Demircan, çok güzel tesislerin bulunduğu Karade-
niz'de turizm bilincinin geliştiğini belirterek, bölgeye bir 
bütün olarak bakıldığında bu trendin özellikle de ula-
şımla ilgili yatırımlarla çok daha iyiye gittiğini gördükle-
rini ve geleceğe umutla baktıklarını söyledi.

Giresun Adası, Hacı Miktat Camisi ve Giresun Halk 
Kütüphanesi'nde incelemelerde bulunan Demircan, 
Vali Enver Ünlü ve Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu'nu ziyaret etti.
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Üniversiteden başarılı 
öğrencilere bilgisayar

Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can, dereceyle mezun 
olan öğrenciler ve aileleriyle bir araya geldi, birer dizüstü bilgisayar he-
diye etti.

Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can, öğrenciler ve aileleri ile birlikte yaptığı 
toplantıda, üniversiteyi birincilikle bitiren İslami İlimler Fakültesi Öğren-
cisi Metin Türkmen, ikinci olan Görele Güzel Sanatlar Fakültesi Öğren-
cisi Melek Akdin ve üçüncü olan İslami İlimler Fakültesi Öğrencisi Mu-
hammed Mustafa Yılmaz’ı kutlayıp hediyelerini verdi.

Bir açıklama yapan Rektör Can, “Dereceye girerek mezun olan 
öğrencilerimizi kutluyorum, başarılarının devamını diliyorum. Üniversi-
temiz birincisine hediyesi Giresun Ticaret Sanayi Odası Başkanı Hasan 
Çakırmelikoğlu, ikincisine Giresun Ticaret Borsası Başkanı Hamza 
Bölük, üçüncüsüne ise ismini vermek istemeyen bir hayırsever tarafın-
dan alındı. Hediyelerin alınmasında emeği geçen iş adamlarımıza 
eğitime yaptıkları katkı dolayısıyla teşekkür ederim” dedi.

 Annesinin bakmadığı kuzuyu sahiplendiler 

Giresun'da annesi emzirmediği için bakımsız haldeki ku-
zuyu evlerinde besleyen Elmas ailesi, "Cimcime" adını ver-
dikleri hayvanı bir an olsun yanlarından ayırmıyor.

Merkeze bağlı Yaykınlık köyünde yaşayan 4 çocuk babası 
Cemal Elmas, yaklaşık 5 ay önce bir çobanın sürüsünde bu-
lunan yeni doğmuş kuzunun, annesi emzirmediği için ölmek 
üzere olduğunu öğrendi.

Bunun üzerine hayvanı çobandan alan 6 kişilik Elmas 
ailesi, sıkı bir bakımla kuzunun yaşama tutunmasını sağladı.

Elmas ailesi, adeta evin bireyi haline gelen kuzuyu, 
bebek beziyle bezliyor, banyoda yıkıyor, ev yemekleriyle bes-
liyor.

Çocuklar Beşiktaş taraftarı olduğu için zaman zaman si-
yah-beyaz forma da giydirilen "Cimcime", ev içinde ve dı-
şında Elmas ailesinin yanından ayrılmıyor.

Cemal Elmas, yaptığı açıklamada, geçmişte de evlerin-
de kuzu beslediklerini, yine kuzu bakmaya karar verdiklerinde 

arayışa girdiklerini söyledi.
Yaklaşık 5 ay önce yörede bir çobanın sürüsünde anne-

sinin emzirmediği kuzudan haberdar olduklarını, çobanla 
görüşerek hayvanı aldıklarını anlatan Elmas, "Kedi, köpek 
de alabilirdik ancak biz daha önce de baktığımızdan kuzu-
dan yana karar kıldık. Cimcime'nin tekrar sağlığına kavuş-
ması için seferber olduk. Sıkı bir bakım süreci geçirdik. So-
nuçta da başarılı olduk." dedi.

Elmas, "Cimcime" adını verdikleri kuzunun, ev köpekleri 
gibi aile bireyleriyle her yere gittiğini belirterek, "Kendisine 
çok alıştık. Artık çocuğumuz, evin bir bireyi gibi. Aynı kaptan 
yemek yiyoruz." diye konuştu.

Cimcime'nin kendileriyle her yere gittiğini, hatta kendisi-
ni çalıştığı inşaatlara bile götürdüğünü dile getiren Elmas, 
"Evde, dışarıda her yerde bizimle. Hiç yalnız bırakmıyor." ifa-
delerini kullandı.

Cemal Elmas, evin maskotu olan kuzunun en çok cips 
ve kraker sevdiğini de sözlerine ekledi.
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 Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet Muharrem Kasapoğlu: 

“ 64 branşa ciddi destekler veriyoruz”
önemli bir branş. Satranç sporcularımızla 
buluşmak bizim için heyecan verici, mut-
luluk verici. Bu anlamda satranç ailesi 
üyeleri ile federasyon yönetimini tebrik 
ediyorum." değerlendirmesinde bulun-
du.

"Bugün Dünya Satranç Günü ve bura-
da önemli bir aktivite var." diyen Bakan 
Kasapoğlu, şunları kaydetti:

"Bakanlığımız da ev sahibi. "Maskeni 
Tak, Mesafeni Koru, Hamleni Yap" sloga-
nıyla gerçekleşen bu etkinlikte çocukları-
mız ile birlikteyiz. 17 çocuğumuz yarışa-
cak. Ustamız, milli sporcumuz Kübra Öz-
türk de burada. Kendisine teşekkür edi-
yorum.

Kendisiyle birlikte 18 sporcumuz yarı-
şacak. Her birine ayrı ayrı başarılar diliyo-
rum. Bakanlığımız merkeziyle, teşkilatıyla 
her zaman sporcularımızın hizmetinde 

Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Mu-
harrem Kasapoğlu, "Sporda her branşta 
iddiamız var. Zirveye oynayan bir ülke ol-
duğumuzu ifade ediyoruz. O yüzden sat-
rancı, voleybolu, basketbol ve futboluyla 
çıtayı hep yükseklere koyacağız." dedi.

Bakan Kasapoğlu, Türkiye Satranç Fe-
derasyonu (TSF) tarafından 20 Temmuz 
Dünya Satranç Günü kapsamında dü-
zenlenen organizasyona katıldı.

"Maskeni Tak, Mesafeni Koru, Hamleni 
Yap" sloganıyla gerçekleşen etkinlikte bir 
konuşma yapan Bakan Kasapoğlu, sat-
rancın zekayı geliştiren çok önemli bir 
branş olduğunu söyledi.

Kasapoğlu, satranç camiasının spor-
cularını ağırlamaktan mutluluk duydukla-
rını belirterek, "Satranç sabretmeyi, analiz 
etmeyi, karar almayı ve bu anlamda ge-
rekli refleksleri hızlı bir şekilde göstermeyi 
gerekti ren, odaklanmayı sağlayan 

Basketbolcu Gençlere 
online sertifika

Türkiye Basketbol Fede-
rasyonu (TBF), pandemi ne-
deniyle sonlandırılan bas-
ketbol altyapı müsabakaları 
sonrasında Türkiye’deki 18 
yaş altındaki lisanslı basket-
bolculara ve 12 Dev Adam 
Basketbol Okulları (12 DABO) 
sporcularına online sertifika-
larını veriliyor.

Lisanslı basketbolcular 
https://tbf.org.tr/ser ti fi ka-

al t ya pi/  ve 12 DABO öğ ren ci le r i  i se 
https://tbf.org.tr/sertifika-12dabo/ linkine tıklayarak 
sertifikalarını indirebilecek.

Ayrıca sertifikalarını Instagram’dan paylaşan 
20 kişiye; TBF Başkanı Hidayet Türkoğlu imzalı 
forma, 30 kişiye de ‘Türkiye Basketbol Tarihi’ kitabı 
hediye edilecek.

Basketbolcularımızın paylaşımlarını yaparken, 
TBF Başkanı Hidayet Türkoğlu’nu (@hedo79) ve 
TBF’yi (@tbf) etiketlemeleri gerekmekte. Kazanan-
lar; Instagram @hedo79 ve Twitter @hidoturkog-
lu15 hesaplarından duyurulacak.

Voleybol Antrenör kursları
 için açıklama yapıldı

ntrenör Eğitim Yönetmeliği, 14.12.2019 

Atarihli 30978 sayılı Resmi Gazete’de ya-
yımlanarak yürürlüğe girmiş olup, ya-

yımlanan Antrenör Eğitim Yönetmeliği uyarınca, 
kurs başvurularında Adli Sicil Kaydı, Lise Mezuniyet 
Belgesi, Yükseköğretim Mezun Belgesi ve Sportif 
Ceza Kaydı sorguları e-Devlet otomasyon sistemi 
üzerinden gerçekleştirilecek.

Başvuru dönemlerinde mağduriyet yaşan-
maması adına yazıda belirtilen sorguların e-
Devlet sisteminde güncel olması, bilgileri güncel 
olmayan vatandaşların ilgili kurumlara temasa 
geçerek bilgilerini güncel hale getirmeleri gerek-
mekte olduğu ifade edildi.

 Gençler 15 Temmuz Şehitini unutmadı 
15 Temmuz 2016 ge-

cesinde İstanbul Fatih Sul-
tan Mehmet Köprüsünde 
FETÖ/PDY silahlı terör örgü-
tü mensuplarınca şehit 
edilen İsmail Kefal kabri 
başında anıldı.

Giresun Valisi Enver 
Ünlü, Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, Gi-
resun Üniversitesi Rektörü 
Yılmaz Can, Tirebolu Kay-
ma ka mı Sal ih Yüce, 
Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Hasan Bulut ile Görele-
Tirebolu Gençlik Merkezi 
gönüllü gençleri ve proto-
kolün katıldığı kabir ziyare-
tinde Kur’an Tilavetinde 
bulunuldu, şehitlere du-
alar edildi.

 1957 Espiyespor 7 kırmızı, 53 Sarı Kart gördü 
Süper Amatör lig play-off grubuna kalmayı başaran ancak Covid-19 Salgını 

nedeniyle play-off maçlarının oynanıp oynanmayacağı belli olmayan Süper 

Amatör ligde 1957 Espiyespor normal sezonda hırçın takımlar arasında yer 

aldı.

Ligi ilk 4 takım arasında tamamlamayı başaran Siyah-Beyazlılar play-off ön-

cesi normal sezonda 7 Kırmızı, 53 Sarı kart gördüler.
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 Çoğunluğa bakılmayacak 

TFF 1. Lig ekiplerinden Giresuns-
por'da 1 Ağustos’ta yapılması planlanan 
olağanüstü genel kurul, çoğunluğun 
sağlanamaması nedeniyle ertelendi.

Kulüp binasında gerçekleştirilen top-
lantıya, 721 üyeden sadece 12'si katıldı. 
Yeterli çoğunluk sağlanamadığı için ola-
ğanüstü genel kurul 8 Ağustos Cumarte-
si gününe alındı. Bu tarihte kongre, ço-
ğunluğa bakılmaksızın gerçekleştiri-
lecek.

ADAY OLMAYACAK!

Bu arada Giresunspor başkanı Sacit 
Ali Eren, kongrede yeniden olamayaca-
ğını belirtti.

Eren, yaptığı açıklamada, “Olağa-

nüstü genel kuruldan Giresunspor’un güç-
lenerek çıkmasını temenni ediyorum. Baş-
kanlığa yeniden aday olmayı da düşün-
müyorum” diyen Eren, şunları dile getirdi:

“Biz bir buçuk yılda elimizden gelen 
çabayı gösterdik, ilk yılımızda takımımızın 
düşme riskini alarak göreve geldik ve Gi-
resunspor’umuzu ligde tuttuk. İkinci yıl iyi 
bir takım kurduk, hedefe ulaşabilirdik 
ama olmadı. Tek başına olmuyor bu işler 
ve olmadı da. Elimizden gelen çabayı 
sarf ettik ama olmadı. Bizden sonra göre-
ve gelenler inşallah Giresunspor’u daha 
iyi yerlere getirirler.”

Sadece 8 oyuncu var

Giresunspor'da şuan itiba-

riyle genç oyuncuların hari-

cinde sekiz futbolcu bulunu-

yor.

2019-2020 sezonunun ta-

mamlanmasıyla sözleşmeleri 

sona eren futbolcular ile yol-

lar ayrılırken hafta sonu kong-

reye hazırlanan Giresuns-

por’un kadrosunda sadece 8 

oyuncu bulunuyor.

Yeşil beyazlılarda Raul Ru-

sescu, Onurcan, Milinkovic, 

İshak ve Veysel Karani’nin mu-

kaveleleri devam ederken, 

Liglerde düşme kaldırıldı
Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Nihat Özdemir, 

2019-2020 sezonunda Süper Lig, TFF 1. Lig, TFF 2. Lig ve 
TFF 3. Lig'de düşme olmayacağını açıkladı. Başkan Öz-
demir ayrıca yabancı kuralının 2021-2022 sezonunda uy-
gulanacağını belirtti.

Kulüpler Birliği'nin yaptığı toplantıda Süper Lig'de 2019-
2020 sezonunda ligden düşmenin kalkması için ortak bir 
tavsiye kararı aldıklarını ifade eden Başkan Özdemir, şun-
ları belirtti:

Yönetim kurulumuzun oy birliği ile aldığı karara göre, 
Süper Lig'in yanı sora TFF 1. Lig, TFF 2. Lig ve TFF 3. Lig'de 

2019-2020 sezonunda düşme olmayacak. Süper Lig 
2020-2021 sezonu 21 takımla oynanacaktır. 2020-
2021 sezonunda 4 takım ligden düşecek. Şimdilik 
olmak kaydı ile 2021-2022 sezonundan itibaren 20 
takım ile oynamaya devam edecek.

TFF 1. Lig 18 takım, TFF 2. Lig 39 takımla oynana-
cak. TFF 3. Lig 4 gruptan oluşacak. Toplam 67 takım ile 
oynanacak. Yönetim kurulu toplantısında oy birliği ile 
yabancı uyruklu oyuncu kuralı değişikliği 2020-20221 
sezonundan değil, 2021-2022 sezonundan itibaren 
uygulanacak."

Eski başkan Çırak, adaylığını açıkladı
Giresunspor başkan adayı Osman Çırak, “Çocuk 

denecek yaşlardan itibaren renklerine gönül verdi-
ğim canım kadar çok sevdiğim Girsunspor'a yeniden 
başkan olabilmek için zor bir dönemde bir kez daha 
taşın altına gövdemi koymak için yola çıktım” dedi.

Yeşil beyazlıların eski başkanlarından Çırak, dün 
yaptığı basın toplantısında Giresunspor’da yapılacak 
olan kongre öncesi adaylığını açıklayıp, projelerinden 
bahsetti.

“Biliyorum ki bu şehrin sevdası Giresunspor’dur. Bu 
kulüpte görev yapan herkes, doğrusu ve yanlışıyla hiz-
met amacıyla yola çıkmıştır” diyen Çırak, “Önümüzde 
çok zorlu bir lig ve imkanları oldukça kısıtlı bir şehir var. 
Oluşturduğum liste bu şehrin imkanlarına imkan kata-
cak ve yapacağımız doğru transferlerle öncelikle bu 
sezonu daha sonrada gelecek sezonları sağlayaca-
ğımız sponsorlar ile planlayacağız” diye konuştu.

Gerçekleştirilecek olan kongrede kazanmaları ha-
linde vakit kaybetmeden çalışmalara başlayacakla-
rını aktaran Çırak, özetle şunları dile getirdi:

“Bütün sponsorluklarımız hazır, şehrin dinamiklerini 
listemizin değerli yöneticileri ile kaynaştırıp sezona he-
define kilitlenerek taraftarımızın desteğine baş vura-
cağız. Giresunspor aldığı sponsorluklar ve yaptığı 
transferler şeffaf bütün üyelerinin görebileceği inte-
raktif bir site ile taraftarının bilgisine açık olacaktır.

Giresunspor kongresini kazanmamız halinde kulü-
bümüzü teslim edeceğimiz hocamızdan yapacağı-
mız transfere kadar bütün hazırlıklarımız tamamlan-

mıştır. Taraftarımız ve Giresunspor'a gönül veren bütün ta-
raftarlarımız rahat olsun.

Hep birlikte el ele verelim ve Giresunspor’u layık oldu-
ğu yere taşıyalım. Buradan size en çok vaat edilen şam-
piyonluk sözünü vermiyorum ama gurur duyacağımız, 
kendi çocuklarımızın oynayıp, kendi hocalarımızın görev 
yaptığı, her yıl zirveye oynayan bir takım vaat ediyoruz.”

Oğuzhan, Erol Can ve Alperen kira-

lık gittikleri takımlardan dönüş 

yaptılar. Bu oyuncuların haricinde 

kadroda genç oyuncular bulunur-

ken seçimin ardından oluşacak yö-

netimi de yoğun bir transfer günde-

mi bekliyor.

BUGÜN BAŞLIYOR

Bu arada futbolda transfer dö-

nemi bugün resmen başlıyor. 2020-

2021 Futbol Sezonu 1. Transfer ve 

Tescil Dönemi, bugün resmen baş-

layıp 5 Ekim’de sona erecek. İkinci 

transfer ve tescil dönemi ise daha 

sonra ilan edilecek.


